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ACTA JUNTA MUNICIPAL D’ALGODA, MATOLA, PUÇOL I ALGORÓS 

 

 

Data: 30/06/2020 

Hora de començament: 19.30 h 

Assistents:  

- Regidora de Participació: Purificación Vives Pérez 

- Regidor de Pedanies: Vicente Alberola Gonzálvez 

- Regidora de Mobilitat Ciutadana: Esther Díez Valero 

- Alcalde Pedani de Matola: José Soriano Sansano 

- Alcaldessa Pedània de Puçol: Rosa Vicente García  

- Alcaldessa Pedània d’Algoda: Antonia Coves Pascual 

- Alcalde Pedani d’Algorós: Antonio Vicente Martínez  

- Representant Grup PSOE: Carmen Buendía  

- Representant Grup Compromís: Felip Sánchez Gamero  

- Representant Grup PP: Manuela Mora 

- Representant Grup Ciutadans: Eva M. Crisol Arjona 

- Representant Grup Vox: Aurora Rodil Martínez  

- Representant AV d’Algoda: Teresa García Coves  

- Representant AV de Matola: Raúl Martínez Mora  

- Representant AV de Puçol: Miguel García Sánchez  

- Representant Centre Cultura Tradicional Museu Puçol: José Mora Mora 

 

Hora de finalització: 20.35 h 
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1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 

La regidora de Participació Ciutadana, Puri Vives, dona la benvinguda a tots els participants a la Junta, i 

informa que la reunió serà gravada; a més, comenta que Héctor Díez, regidor de Modernització de l'Espai 

Públic, s'incorporarà més tard, ja que té una reunió prèvia que encara no ha acabat. 

A continuació, es passa a votar l'acta de la Junta anterior. 

Els assistents decideixen la seua aprovació. 

 

2. Informació sobre qüestions d'interés de la Regidoria amb motiu de la Covid-19 

La regidora de Participació, Puri Vives, comença dient que amb motiu de la COVID-19 hi ha hagut una 

retallada de pressupostos en totes les regidories de l'Ajuntament per a ajudar la ciutadania a través de 

Drets Socials; destinades a ERTOS, autònoms, famílies, etc.; per això, la partida dels Pressupostos 

Participatius ha sigut destinada íntegrament a aquestes ajudes, ja que per forma i temps era impossible 

dur-los a terme en el que resta d'any. 

Informa també que s'està treballant a actualitzar el model dels Pressupostos Participatius perquè, en un 

futur, tant a l'hora de valorar com d'executar, es puguen realitzar més ràpidament, amb la finalitat que 

no es col·lapse cap regidoria. 

Explica que, hui dia, estan i seguiran tancats els centres cívics, fins que es puga garantir la seguretat de 

les persones, sobretot dels majors. En aquest cas, la Regidoria de Benestar Social va a l'una amb la de 

Participació; els centres socials també romanen tancats. 

D'altra banda, s'estan tramitant les subvencions per a les associacions, quan es publiquen es comunicarà 

per correu. També comenta que és important tindre actualitzades les dades de les associacions i 

demanar el certificat digital, ja que qualsevol tràmit s'ha de fer per l'Administració Electrònica, i és 

imprescindible comptar amb la signatura digital. 

A més, trasllada que s'ha estat pendent en tot moment de la situació en les Pedanies a través dels 

pedanis, que han anat informant de la situació. 

Un altre punt que comenta és que es procedirà a instal·lar en les pedanies punts WI-FI on no n'hi ha, i a 

reforçar els que hi ha en l'actualitat. 

 

3. Informació d'actuacions en pedanies, amb l'assistència de la regidora Esther Díez 

Vicente Alberola, regidor de Pedanies, saluda els assistents, i diu que farà un resum de les qüestions que 

estan iniciades i que afecten principalment les quatre pedanies d'aquesta Junta. Són actuacions que 

estan englobades en el Pla Quadriennal de Pedanies. 

Comenta que està pràcticament disposat el llistat de voreres de pedanies que es repararan, i encara que 

en aquestes quatre pedanies hi ha poques voreres, entén que els pedanis hauran passat l'informe de 

necessitats. 
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Diu que està prevista l'adjudicació per a la contracta de reparacions, tant de camins com d'asfaltat, i que 

ascendeix en el seu conjunt a 3.000.000 €. Recorda que són inversions IFS, i que per tant han d'estar 

acabades abans de finalitzar l'any. 

A més, comenta que la instal·lació d'aire condicionat a Matola ja està adjudicada (situada en l'aulari 

infantil dels Garrofers) i ja s'està executant. Diu que, si algú té alguna pregunta a realitzar sobre això, 

entre Puri Vives i ell la traslladaran a la Regidoria de Manteniment. 

Felip Sánchez, representant del Grup Compromís, saluda tots els participants i els comenta que s'ha 

tornat a posar en marxa el tema de la crema de residus agrícoles, respecte a la part municipal. 

 

4. Precs i preguntes 

Antonio Vicente, pedani d'Algorós, pregunta per l'obertura dels centres cívics. 

Puri Vives contesta que tant els centres cívics com els centres socials, com a mínim fins a octubre, no 

s'obriran, i depén de com evolucione la pandèmia; perquè estan havent-hi rebrots i, a més, els majors, 

que són els que més els utilitzen, són població de risc. 

Antonio Vicente diu al regidor de Pedanies que en el centre cívic tenen l'aparell instal·lat però que no el 

poden endollar, ja que està en un final de línia i no hi ha suficient potència, ni a l'hivern ni a l'estiu. A 

més, comenta que el pati del centre fa més d'un any que no es neteja. 

Puri Vives comenta que quan es tinga alguna incidència d'aquest tipus que no fa falta que s'espere per 

a dir-ho en les Juntes, sinó que ho passen a la Regidoria i s'envia a Manteniment. 

Aurora Rodil, representant del grup VOX, pregunta que si encara que estiguen tancats els centres es 

realitzarà una labor de neteja de les instal·lacions, perquè quan s'òbriguen una altra vegada estiguen al 

dia. 

Puri Vives contesta que dins dels centres pot ser que no es netege, ja que no entra ningú, però en 

l'exterior pressuposa que sí. Continua dient que li estranya molt que en un any no s'haja realitzat cap 

neteja, i que demà mateix parlarà amb el Departament de Neteja per a aclarir-ho. 

Carmen Buendía diu a Felip Sánchez que, si pot repetir això de la crema, perquè no ho ha entés. 

Felip Sánchez aclareix que la crema de residus de poda, en el que correspon a l'Ajuntament, es pot tornar 

a realitzar, sempre que es donen les condicions que s'han de complir per a poder cremar. Pel que fa a la 

part que és forestal, fins a octubre no es podrà reprendre. 

Carmen Buendía pregunta a Vicente Alberola si els camins que s'arreglaran estan ja adjudicats, o encara 

se'n pot incorporar algun més; a més consulta sobre la reparació de les voreres, i si se n'arreglarà alguna 

a Algoda. 

Vicente Alberola li contesta que el llistat no està tancat, i que el treball que han fet els pedanis és 

elaborar les necessitats de la seua zona; d'altra banda, les associacions han de fer arribar a ells els que 

creguen que necessiten reparació; i amb aquesta informació és amb la qual treballaran els tècnics. Opina 

que a Algoda s'intervindrà més en camins que en voreres. 
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Carmen Buendía comenta que si hi ha alguna cosa per a paviment, i si es pot incloure. 

Vicente Alberola contesta que sí, que l'enllosat també entraria en aquest apartat, i que ho comenten al 

pedani de la zona urgentment; encara que segurament, si existeix la necessitat, ja l'haurà passat. 

Aurora Rodil intervé dient que ella entén que no hi ha una suma específica per a cada pedania, sinó que 

va en funció del que van demanant els pedanis. 

Vicente Alberola li contesta que efectivament és així, perquè hi ha varietat de circumstàncies. Hi ha 

pedanies que no tenen voreres, unes altres que no tenen a penes camins de terra, i algunes pedanies 

que tenen molt poquets camins asfaltats. 

Aurora Rodil comenta que com que ja està molt pròxima la data de començament, potser ja es podria 

tindre una aproximació del que es farà, i de quant els toca a aquestes pedanies. 

Vicente Alberola entén que en un parell de setmanes ja es tindrà, encara que hi ha pedanis que no han 

traslladat moltes necessitats, sobretot en voreres; i és estrany, per la qual cosa hauran de revisar-ho. 

Antonia Coves, pedània d'Algoda, pregunta sobre el recinte de l'antiga zona del Parvulari de Reis Mags, 

que en l'actualitat està bastant abandonat, sobretot la seua zona exterior. Volen saber si s'adequarà 

com a centre cívic. 

Puri Vives li diu que s'informarà sobre aquest tema i li contestarà en breu. 

Antonia Coves pregunta a Vicente Alberola sobre el camí de terra “Camí de l'Arenal”, del qual ja ha parlat 

alguna vegada. Està al final de la carretera de Matola, és públic, i vol saber si es pot asfaltar. 

Vicente Alberola contesta que demà té una reunió amb Héctor Díez i que li ho preguntarà, perquè si han 

anat tècnics a mesurar és que alguna actuació farà. Comenta que demà li ho comunica. 

Antonia Coves diu que si es farà alguna cosa en els camps que estan abandonats, plens de mala herba i 

fins i tot amb ratolins. 

Vicente Alberola li pregunta si es refereix a solars públics o privats. 

Manuela Mora, representant del grup PP, puntualitza que al que Antonia Coves es refereix han de ser 

privats, i diu que per Matola i Algoda hi ha terres que estan abandonades i pròximes a habitatges; a més, 

també hi ha horts de palmeres que estan totalment abandonats. Diu que no sap si ara es procedeix com 

abans, quan els veïns li ho deien al propietari, i si no responia, li ho comunicaven a l'Ajuntament, que 

enviava un inspector, alçava un requeriment amb termini d'un mes, i si el propietari no el netejava, ho 

feia l'Ajuntament i li passava la factura per SUMA. 

Puri Vives diu a Antonia Coves que passe una instància per l'OMAC a la Regidoria de Participació i li 

comunicaran el procediment. 

Puri Vives dona la benvinguda a Esther Díez, regidora de Mobilitat, que s'incorpora a la Junta. 

Rosa Vicente García, pedània de Puçol, pregunta a Vicente Alberola si el Camí de L'Horta està en el llistat 

per a asfaltar; ja que li han preguntat els veïns i ella no sap què contestar-los. Diu que demanat està, i a 

més en diverses reunions. 
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Vicente Alberola li contesta que com és meitat de terra i meitat d'asfalt, veurà què diuen els tècnics. 

Rosa Vicente li recorda que és la partició entre el Derramador i Puçol i Vicente Alberola li diu que quan 

tinga els llistats dels camins que els tècnics han triat, es tornarà a tindre una reunió amb els pedanis, per 

a veure si cal fer alguna modificació d'última hora; perquè són els pedanis els que han de marcar les 

prioritats. 

Rosa Vicente pregunta sobre el Camí de la Pedra Escrita, que va des del Museu de Puçol fins al Barrancó, 

i diu que enguany, a causa de les pluges, s'ha inundat diverses vegades, i que hi ha uns forats en l'asfalt 

bastant grans. Explica que per allí camina molta gent, fins i tot amb carrets de bebé, i no es pot passar; 

a més quan es creuen dos cotxes, hi ha risc d'accident. Ha demanat diverses vegades que s'arregle. 

Vicente Alberola li contesta que si és públic i està en aquestes condicions, els tècnics ho valoraran per a 

fer-ho, i serà un dels primers. En el moment que es conega el llistat, es comprovarà els que estan i els 

que no; i no creu que hi haja cap problema a fer-ho. 

Puri Vives dona pas a Esther Díez, que s'ha incorporat més tard a la reunió, i diu que les preguntes que 

queden per fer, es continuaran contestant després de la seua intervenció. 

Esther Díez, regidora de Mobilitat Ciutadana, saluda a tots i es disculpa perquè s'ha fet una mica tard 

per a la connexió. Diu que primer té una qüestió que, encara que no és directament d'aquestes pedanies, 

els pot interessar conéixer; i és que han ajuntat les obres de la circumval·lació sud i el carril bici que es 

realitzarà, i que enllaça amb el barranc i el bulevard d'ací. Les obres començaran en una setmana, i amb 

una duració aproximada de quatre mesos. També, que s'ha posat en marxa l'Elx-Taxi al Pla de Sant Josep, 

i que hi ha una petició d'una nova parada, que està prevista, però que no ha donat temps a posar-la en 

marxa. En un altre ordre de coses, també tenen pendent el Bus a Pedanies, que es licitarà en uns mesos. 

Comenta com quedarà finalment el servei; es licitarà en dues línies diferenciades: 

Línia 5 (Elx-Algorós-Cases del Lleó-Puçol), i línia 6 (Elx-Algoda-Matola i Pla de Sant Josep). 

Diu que, encara que s'havia sol·licitat una línia circular, s'ha fet en línies diferenciades perquè dona un 

servei més ràpid, ja que la circular, en donar tota la volta tarda més. 

Explica els horaris de les dues línies, i diu que es permetrà a l'empresa que es quede amb aquest 

contracte, i és que com es preveu que hi haja diverses hores on la demanda no siga molt alta, en aquests 

horaris, el servei siga de taxi, no l'Elx-Taxi. Seria amb el mateix cost que l'autobús; això si al principi es 

té una demanda baixa, si després puja, es passaria a un microbús o autobús. Això serà per a les hores i 

recorreguts amb menys demanda, els de major demanda es realitzaran amb un autobús normal. 

Quant a la línia 6, tots els serveis seran en autobusos. La idea és que es posen en marxa abans d'acabar 

l'any. Ara està a punt d'acabar-se el contracte de neteja, i el següent que s'adjudique serà aquest. Volem 

que comence la licitació abans d'acabar enguany, perquè el pròxim puga estar en funcionament. 

Diu que com tots saben, el servei actual en el període de la pandèmia estava molt reduït, ja que no hi 

havia demanda, però que des de la setmana passada es va recuperar el 100% del servei. 

Esther Díez acaba la seua intervenció dient que si tenen alguna pregunta, queda a la seua disposició. 
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Raúl Martínez, representant d'Associació de Veïns de Matola, vol fer una puntualització sobre el que 

comentava Antonio Vicente en relació a l'aire condicionat del centre cívic que no funcionava. Diu que 

no és el centre cívic el que té l'aire condicionat, sinó l'aulari nou que s'ha posat al col·legi Els Garrofers. 

Diu que perquè no hi haja confusió, que el centre cívic de Matola no té aire condicionat, i que des de 

maig-juny fins a setembre-octubre fa molta calor i hi ha classes de gimnàstica de majors durant tota la 

setmana. 

Puri Vives pregunta que on exactament no hi ha aire condicionat, si és en el centre cívic. 

Raúl Martínez li contesta que és en el centre social de Matola on no n'hi ha. 

Puri Vives li respon que si és en el centre social, ella ho traslladarà al regidor de Benestar Social. 

Vicente Alberola intervé per a aclarir el que ell ha dit concretament, que així ho té anotat, i no té per 

què ser un error “Actuacions menors, subministrament i instal·lació d'aire condicionat en centres cívics 

de Matola i Asprelles”, que està adjudicada, i en breu temps s'instal·larà. 

Puri intervé dient que demà, Vicente o ella, parlaran amb Manteniment perquè els ho aclarisca. Vicente 

aclareix que això és una altra cosa, i que queda clar que són actuacions diferents 

Continua Raúl Martínez preguntant a Esther Díez, i diu que sobre el que s'ha comentat de la línia 

d'autobús, que no ha entés bé fins on arriba, perquè Matola té una part per dalt que arriba fins a la 

carretera de Crevillent. 

Esther Díez li comenta que l'avantprojecte de tot això es va fer fa uns dos anys, i pot ser que existisca 

algun desfasament. Li diu que li envie un correu i ella li remetrà l'enllaç perquè puga veure la trajectòria 

del bus. 

Manuela Mora li pregunta a Rosa Vicente que si abans, quan parlava del camí que va fins al Barrancó 

era el Camí Vell de Catral. 

Rosa Vicente li contesta que sí que és aquest, i ho corrobora dient que el Camí del Barrancó és al que 

abans se li deia de Catral, i el Barranc dels Arcs és el que s'inunda d'aigua. 

Carmen Buendía pregunta a Vicente Alberola que si això de l'aire condicionat és per al centre social de 

Matola, o per al centre cívic de la Palmera, que ho tenia aprovat en els Pressupostos Participatius i estava 

pendent de fer aquesta intervenció, per això el seu dubte; ja que la Palmera també pertany a Matola. 

D'altra banda, diu que, també com a associació de veïns, han demanat la reparació del camí que va des 

de la vereda de Santa Teresa fins al col·legi de la Palmera, que està molt desbaratat i vol saber si està 

inclòs en la reparació dels camins que es faran. 

Vicente Alberola contesta que en el moment que es tinga la referència del llistat dels camins que 

s'arreglaran, el traslladarà als pedanis; comenta que encara no té el llistat elaborat pels tècnics, i per 

tant no sap els que s'arreglaran; i referent a l'aire condicionat, llig textualment, “Subministrament d'aire 

condicionat per als centres cívics de Matola i Asprelles”, esbrinarà quin lloc és exactament i demà li 

contestarà. 

Antonia Coves exposa que al febrer la van cridar per a posar l'aire condicionat en el centre cívic de la 

Palmera, perquè ella té les claus. Abans de posar-lo ens van confinar, i després no l'han tornada a cridar. 
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Antonia Coves diu que els dos camins als que Carmen s'ha referit no se'ls ha passat a ella, que és la 

pedània; ella els ha vist, com uns altres de la seua partida, per la qual cosa els ha enviat en el seu llistat. 

Carmen Buendía li contesta que aquest camí està demanat per l'associació fa ja temps, i que també 

estava demanat en els Pressupostos Participatius. 

Antonia Coves diu que ho sap, i que per això precisament ho ha tornat a demanar, perquè no es quede 

fora. 

D'altra banda, Carmen Buendía diu que la senyalització d'aquest camí, en l'encreuament amb la 

carretera de Crevillent, el rètol està en el sòl fa ja bastant temps, al costat del pal que segueix dempeus. 

No sap qui l'ha de posar. 

Puri Vives li contesta que ho consultarà amb Manteniment. 

 

Sense més assumptes a tractar, es dona per finalitzada la sessió. 


